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Parking na Ługach 
do likwidacji?

Baseny, sauny, 
kręgielnia i stadion

Kompleks basenów rośnie w oczach

\\\ OTWOCK 

To największa inwestycja 
sportowa w historii Otwocka, 
która całkowicie odmieni 
sportową infrastrukturę 
miasta. Przydadzą się dawne 
„cegiełki”.

N a miejskich terenach sportowych 
przy ul. Karczewskiej i Ślusarskie-

go w Otwocku powstaje nowoczesny 
kompleks. Za niecałe dwa lata ma być 
gotowy obiekt, z którego mieszkańcy 
będą dumni. 

Parking na Ługach. W ciągu dnia można tu zaparkować, ale po południu  
próżno szukać na nim wolnych miejsc
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\\\ OTWOCK 

Czy miasto znajdzie 
kompromis, by nie pozostawić 
mieszkańców bez miejsc 
parkingowych? Dyskutowano 
o tym podczas miejskiej 
komisji nieruchomości.

Ł ugi, to jedno z najszybciej rozwi-
jających się osiedli w okolicach 

Otwocka. Mieszka tam już kilka tysięcy 
osób. Od lat trwają też niestety duże 
problemy z miejscami postojowymi – 
większość wąskich uliczek jest zasta-
wiona autami, a kilka parkingów jest 
przepełnionych.

Obecnie ważą się losy parkingu 
strzeżonego przy ul. Gen. Władysława 
Sikorskiego. W tym roku umowa dobie-
ga końca, dlatego w połowie lutego do 
urzędu miasta wpłynął wniosek przed-
siębiorcy o przedłużenie dzierżawy na 
kolejne 10 lat. Dyskutowano o tym pod-
czas miejskiej komisji nieruchomości.

Jak podkreślają otwoccy urzędni-
cy, od 2015 roku teren o powierzchni 
4200 m² jest dzierżawiony przez pry-
watnego przedsiębiorcę na podstawie 
umowy przetargowej zawartej na 10 
lat. Co miesiąc opłaca on czynsz w wy-
sokości ponad 7200 zł. Radna Joanna 
Chmielewska zwróciła uwagę na niską 
stawkę czynszu dzierżawnego, która od 
2015 roku wzrosła z 91 groszy do 1,72 
zł za metr kwadratowy. 

\\\   Teren pod nowy blok
Obecnie samorządowcy rozważają 

różne rozwiązania, bo miasto planuje 
przeznaczenie tego terenu pod bu-
dowę kolejnego, czwartego budynku 
komunalnego (na sąsiedniej działce po-
wstają już trzy bloki, gdzie będzie 90 
lokali). Obecnie miejska spółka OZEC, 
przygotowuje się do rozpoczęcia ko-
lejnej inwestycji – budowy czwartego 
budynku i musi zapewnić przyszłym 
lokatorom z czterech nowych bloków 
miejsca parkingowe, czyli – jak zapew-
niają urzędnicy – po dwa na jeden lokal. 
Aby móc wystąpić o warunki zabudo-
wy i pozwolenie na budowę, OZEC musi 

dysponować terenem o powierzchni 
5000 m², na którym obecnie znajduje 
się strzeżony parking. 

\\\   Czy parking zostanie  
zlikwidowany? 

Niektórzy radni i mieszkańcy 
obawiają się likwidacji parkingu na 
osiedlu, które od lat zmaga się z prob-
lemem braku miejsc postojowych. Rani 
podkreślają, że przedsiębiorca niemal 
z dnia na dzień znalazł się w trudnej sy-
tuacji i szukają kompromisu, aby miał 
czas na odpowiednie przygotowanie i 
mieszkańcy nie zostali bez miejsc po-
stojowych. 

– Na osiedlu znajduje się siedem 
parkingów, wszystkie przepełnione, a 
osiedlowe uliczki są zastawione zapar-
kowanymi autami. Na parkingu przy 
ul. Sikorskiego niemal zawsze zajętych 
jest 130 z 180 miejsc – wyjaśnia pan 
Henryk, przedstawiciel przedsiębiorcy. 
– Kiedy 50 lat temu budowano osiedle, 
nikt nie przewidywał, że mieszkańcy 
będą posiadać po dwa, trzy samochody. 
To osiedle potrzebuje nowego parkin-
gu, może wielopoziomowego? – su-
geruje przedstawiciel przedsiębiorcy 
dzierżawiącego teren pod parking.

\\\   Gdzie postawić 130 aut?
Radny Marcin Kraśniewski alar-

muje, że likwidacja parkingu oznacza 
utratę 130 miejsc postojowych. – Gdzie 
mieszkańcy mają zostawić te samocho-
dy? Już teraz ulice są zatłoczone, samo-
chody stoją jeden na drugim – podkre-
śla otwocki radny Kraśniewski. I mówi 
wprost, że sprzeciwia się likwidacji 

parkingu, podkreślając konieczność 
szybkiego znalezienia alternatywnego 
rozwiązania lub nowej lokalizacji pod 
parking.

Z kolei radny Radosław Kałowski 
zapytał, czy jest możliwość wydzier-
żawienia, chociaż części tego terenu. 
Urzędnicy odpowiedzieli, że do budo-
wy budynku komunalnego potrzebny 
jest cały teren. 

\\\   Będzie nowy parking?
Radni stanęli przed trudnym wy-

borem: kontynuować dzierżawę czy 
zrealizować inwestycję mieszkaniową. 
Ostatecznie wniosek o przedłużenie 
dzierżawy na kolejne 10 lat został za-
opiniowany negatywnie. Decyzja jed-
nak jeszcze nie zapadła.

Ostatecznie, podczas posiedze-
nia otwockiej komisji nieruchomości, 
radni Mariusz Konowrocki i Marcin 
Kraśniewski złożyli wniosek o przed-
stawienie alternatywnych rozwiązań 
dla mieszkańców oraz rozważenie 
możliwości wydzielenia nowych tere-
nów na parking.

Decyzja miasta wywołuje wiele 
emocji, jednak warto pamiętać, że jako 
właściciel nieruchomości ma prawo 
decydować o jej przeznaczeniu. W tej 
sytuacji nie można oczekiwać, że mia-
sto rozwiąże problem braku miejsc par-
kingowych na całym osiedlu. Czy uda 
się znaleźć kompromis? Radni będą 
musieli szybko zdecydować o przyszło-
ści tego terenu, a Otwocka Spółdzielnia 
Mieszkaniowa powinna rozważyć bu-
dowę nowego parkingu.

Agnieszka Jaskulska

Parking na Ługach 
do likwidacji?

W trakcie budowy są kolejne budynki wielorodzinne. Gdy tylko zapełnią się 
mieszkańcami, problem z parkowaniem się zwielokrotni

\\\ OTWOCK 

Mężczyzna prowadził sklep, 
w którym sprzedawał trefny 
towar. Niedawno do lokalu 
wkroczyli mundurowi  
i skonfiskowali produkty 
warte ponad 100 tys. złotych.

P olicjanci z wydziału do walki z 
przestępczością gospodarczą 

ustalili, że na terenie Otwocka działa 
nieuczciwy sprzedawca, który oprócz 
legalnych produktów oferuje również 
niskiej jakości podróbki, licząc na łatwy 
zarobek.

Stróże prawa potwierdzili uzyska-
ne informacje i zatrzymali 44-letniego 
obywatela Chin w jego sklepie, gdzie 
sprzedawał zarówno oryginalne pro-
dukty, jak i podrobione zabawki oraz 
perfumy. 

Podczas przeszukania lokalu poli-
cjanci zabezpieczyli 110 sztuk perfum 
z podrobionymi znakami renomowa-
nych marek oraz około 550 „trefnych” 
zabawek. Łączna wartość zabezpie-
czonego towaru została oszacowana 
na około 110 000 zł – wyjaśnia pod-
komisarz Patryk Domarecki, oficer 
prasowy komendy Powiatowej Policji 
w Otwocku. I dodaje, że obcokrajowiec 
przyznał się do winy, ale odmówił skła-
dania wyjaśnień.

Mężczyzna usłyszał zarzut obrotu 
podrabianymi towarami, za co grozi 
do 5 lat więzienia. Policja apeluje do 
konsumentów o ostrożność i zwraca-

nie uwagi na podejrzanie niskie ceny, 
jakość wykonania, brak oryginalnych 
opakowań oraz miejsce sprzedaży, któ-
re często wskazuje na podróbki.

Agnieszka Jaskulska

\\\ CELESTYNÓW 

Gmina Celestynów kupiła 
pięć urządzeń, które mogą 
uratować ludzkie życie. 
Sprawdziliśmy, gdzie zostały 
zainstalowane.

D efibrylatory coraz częściej poja-
wiają się w przestrzeni publicz-

nej. Urządzenie medyczne ma pomóc 
w przypadku zaburzeń rytmu serca. 
Zwiększają szansę na skuteczną resu-
scytację krążeniowo-oddechową.

W gminie Celestynów defibrylator 
znajdował się do tej pory na budyn-
ku szkoły w Ostrowie. W marcu tego 
roku gmina zakupiła kolejnych pięć 
urządzeń. Zamontowano je przed wej-
ściem do urzędu gminy, na ścianie hali 
sportowej w Celestynowie, a także w 
podstawówkach w Regucie, Starej Wsi 
i w Podbieli.

– Defibrylatory planowane są rów-
nież w Przedszkolu Samorządowym w 
Celestynowie oraz Szkole Podstawowej 
w Celestynowie przy ul. Wrzosowej – 
dodaje gmina.

RMK

Trefny biznes 
w centrum

Nowe defibrylatory
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Takie urządzenie może uratować  
życie – pomaga w przypadku  
zaburzeń rytmu serca
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Prezydent Otwocka, Jarosław Margiel-
ski, zachęca do zachowania dawnych 
„cegiełek”, sugerując, że mogą jeszcze 
się przydać, choć na razie nie zdradza 
szczegółów.

Budowa kompleksu basenów jest 
na zaawansowanym etapie. Wszystkie 
kondygnacje zostały już wzniesione, a 
stan surowy prawdopodobnie zosta-
nie ukończony jeszcze w tym roku. Na 
poziomie -1 znajdą się m.in. pomiesz-
czenia z wentylatorami oraz instalacja 
kanalizacyjna technologiczna. 

W ramach inwestycji powstanie 
kompleks sportowy z basenem spor-
towym z torami do nauki pływania oraz 
basenem rekreacyjnym z atrakcjami 
wodnymi, takimi jak masaż wodny, 
sztuczną rzeką i grotą sztucznej fali. 
Zaplanowano także sauny, groty tema-
tyczne (solną, lodową i żywiołów), trzy 
jacuzzi, brodziki z zimną wodą oraz 
brodziki dla malutkich dzieci, wodny 
plac zabaw, zjeżdżalnię, ruską banię, 

basen zewnętrzny i strefę gastrono-
miczną.

Na kolejnych etapach inwestycji 
zaplanowano budowę strzelnicy spor-

towej i hali widowiskowo-sportowej. 
Hala będzie wyposażona w składaną 
trybunę, ścianę wspinaczkową, klub 
fitness z recepcją, salę do akrobatyki 
i aerobiku, dwa boiska do squasha, 
siłownię oraz kręgielnię. Wszystkie 
obiekty sportowe będą połączone, a 
windy zapewnią dostępność dla osób 
z dziećmi i osób z niepełnosprawnoś-
ciami.

Kompleks basenowy buduje firma 
Arcus Technologie z Celestynowa. Cał-
kowity koszt inwestycji wynosi ponad 
110 mln zł, z czego 77 mln zł pochodzi 
z rządowego dofinansowania.

Agnieszka Jaskulska

Baseny, sauny, 
kręgielnia i stadion

Nowoczesny obiekt powstaje przy ul. Karczewskiej

W ramach inwestycji powstanie kompleks sportowy z basenem
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W lutym przeprowadziliśmy 
ankietę, pytając mieszkańców 
o opinię na temat 
planowanego redukcyjnego 
odstrzału dzików w Otwocku  
i okolicach.

N asze pytanie dotyczyło decyzji 
otwockiego starosty, który na 

wniosek prezydenta Otwocka wydał 
zgodę na odstrzał 80 dzików na tere-
nie miasta. Urząd wskazał nawet kon-
kretne obszary na obrzeżach Otwocka, 

gdzie miałby zostać przeprowadzony 
odstrzał. Dotychczas jednak nie pod-
jęto żadnych działań, i niewykluczo-
ne, że sprawa zakończy się jedynie na 
dyskusjach w samorządach, ponieważ 
brakuje regulacji w przepisach. Wyniki 
ankiety przesłaliśmy do Urzędu Miasta 
Otwock i Starostwa Powiatowego w 
Otwocku.

W ankiecie, która trwała od 4 lu-
tego do 4 marca br. (do godz. 23:59), 
wzięło udział kilka tysięcy osób – odda-
no 4452 głosy. Zdecydowana większość 
(ponad 80%) respondentów sprzeciwi-
ła się odstrzałowi redukcyjnemu. Po-
nad 800 osób uważa, że jednak takie 
działania są potrzebne.

\\\   Dlaczego „nie” strzelać?
Pod naszymi filmami i artykułami 

często toczy się gorąca dyskusja na te-
mat tych zwierząt. Przeciwnicy reduk-
cyjnego odstrzału dzików argumentują, 
że jest to nieetyczne i okrutne rozwią-
zanie, które nie rozwiąże problemu 
na dłuższą metę, ponieważ na miejsce 
odstrzelonych zwierząt szybko pojawią 
się nowe. Podkreślają, że odstrzał może 
stanowić zagrożenie dla mieszkańców 
i zwierząt domowych, a także nega-

tywnie wpłynąć na ekosystem, zakłó-
cając naturalną równowagę. Zamiast 
zabijania dzików, proponują bardziej 
humanitarne metody, takie jak budowa 
ogrodzeń, kontrola odpadków żywnoś-
ciowych czy programy sterylizacji. 

\\\   Dlaczego „tak”?
Natomiast zwolennicy redukcyj-

nego odstrzału dzików podkreślają, że 
jest to konieczne ze względu na rosną-
cą populację tych zwierząt, która pro-
wadzi do licznych problemów. Przede 
wszystkim wskazują na zagrożenie dla 
bezpieczeństwa mieszkańców – dziki 

coraz częściej pojawiają się w osied-
lach, parkach i na drogach, powodując 
wypadki oraz straszą ludzi i atakują 
np. psy. Zwolennicy odstrzału zwra-
cają również uwagę na zniszczenia w 
rolnictwie i przestrzeni miejskiej oraz 
uprawach, ponieważ dziki rozkopują 
trawniki, niszczą ogrody i pola upraw-
ne, powodując duże straty finansowe. 
Podkreślają, że dotychczasowe meto-
dy, takie jak płoty, odstraszacze dźwię-
kowe czy edukacja mieszkańców w 
zakresie ograniczenia dostępu do po-
żywienia dla dzików, nie przyniosły 
oczekiwanych rezultatów. W ich opinii 
kontrolowany odstrzał jest jedynym 
skutecznym sposobem na ograniczenie 
liczby dzików i poprawę bezpieczeń-
stwa, zwłaszcza że w innych miastach 
podobne działania przyniosły pozy-
tywne efekty.

Agnieszka Jaskulska

Wyniki ankiety:
• TAK, redukcyjny odstrzał jest ko-
nieczny – 19% (831 głosów)
• NIE, jestem przeciwny odstrzało-
wi – 81% (3601 głosów)
• Nie mam zdania – 0% (20 głosów)

Znamy wyniki ankiety 
ws. odstrzału dzików

Coraz więcej watah dzików wędruje po Otwocku i jego okolicach. Na zdjęciu 
Ulica Mazowiecka w Otwocku
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Mam dobrą wiadomość 
dla kierowców! Niebawem 
wykonawca planuje 
udostępnić fragment nowej 
drogi. A co ze starymi 
garażami i dawnym hotelem?

D otychczas była to wąska ulica 
między osiedlem a miejskimi te-

renami sportowymi. Modernizacja ul. 
Ślusarskiego jest na zaawansowanym 
etapie. Wykonawca kończy prace na 
wysokości osiedla i ul. Sportowej, gdzie 
już jest chodnik, ścieżka rowerowa i 
miejsca parkingowe (docelowo na uli-
cy będzie 150 miejsc dla aut), a także 
została zasiana trawa. Docelowo będą 
tu także zasadzone drzewka.

\\\   Dobra  
wiadomość

W najbliższym czasie drogowcy 
położą nowy asfalt. Potem wykonawca 

planuje udostępnić ten odcinek nowej 
drogi (od ul. Karczewskiej), gdzie na 
wysokości stadionu będzie można par-
kować. Prace będą jednak kontynuowa-
ne na skrzyżowaniu oraz na dalszym 
odcinku w kierunku ul. Pułaskiego i 
ronda przy cmentarzu. Przebudowa 
drogi, to koszt 6,3 mln zł. Większość 
tej kwoty pochodzi z rządowego dofi-
nansowania.

\\\   Co ze starymi  
blaszakami?

Na ul. Ślusarskiego na wysokości 
kortów wciąż stoją blaszane garaże, 
które szpecą okolicę – obecnie znaj-
dują się tuż obok ścieżki rowerowej 
pomiędzy ul. Sportową i ul. Parkową. 
Temat ten poruszono podczas jednej 
z obrad otwockiej Komisji Budżetu i 
Finansów. Radni zwrócili uwagę, że 

przed modernizacją drogi, garaże by-
ły mniej widoczne, a teraz „rzucają się 
w oczy”. Prezydent Otwocka, Jarosław 
Margielski, poinformował, że już podjął 
działania w tej sprawie i skontaktował 
się z właścicielami, aby w najbliższych 
miesiącach je zdemontowano. Radni 
zwrócili również uwagę na budynek po 
dawnym hotelu OKS, którego zniszczo-
na elewacja szpeci otoczenie. Prezydent 

zapowiedział, że zostanie ona napra-
wiona i odmalowana. Koszt tych prac 
oszacowano na ponad 80 tys. zł.

Na początku marca odbyło się po-
łączone posiedzenie Komisji Inwesty-
cji i Gospodarki Miejskiej oraz Komisji 
Budżetu i Finansów, podczas którego 
radni przeprowadzili wizję lokalną na 
ul. Ślusarskiego, aby ocenić postęp prac.

\\\   Jak aleja?
Po modernizacji ulica Ślusarskiego 

bardziej przypomina aleję niż zwykłą 
ulicę. Została nazwana na cześć Tade-
usza Ślusarskiego, wybitnego polskie-
go lekkoatlety, mistrza olimpijskiego 
w skoku o tyczce, który przez lata był 
związany z Otwockiem.

Na terenach sportowych (ul. Ślu-
sarskiego i ul. Karczewskiej) miasto 
planuje budowę nowoczesnego sta-
dionu lekkoatletyczno-piłkarskiego z 
8-torową bieżnią i nowymi trybunami. 
Pod trybunami znajdzie się co najmniej 
3-torowy korytarz biegowy. W ramach 
inwestycji przewidziano także rozbu-
dowę i termomodernizację obecnej hali 
sportowej, budowę dwóch boisk typu 
Orlik oraz jednego wielofunkcyjnego, 
a także modernizację budynku hote-
lowego.

Obecnie na terenach sportowych 
trwa budowa kompleksu basenów.

Tekst i zdjęcia 
Agnieszka Jaskulska

Ślusarskiego będzie jak aleja

Na wysokości kortów wciąż stoją blaszane garaże, które szpecą okolicę

Wykonawca kończy prace na wysokości osiedla i ulicy Sportowej

\\\ SOBIENIE-JEZIORY 

W połowie marca w gminie 
Sobienie-Jeziory wystartuje 
akcja wspierająca Polaków 
mieszkających zagranicą.

A kcja „Paczka na Kresy” wystarto-
wała w 2018 roku. Podczas zbiór-

ki gromadzone są produkty o długim 
terminie ważności, środki higieniczne i 

leki. Dary trafiają na wschód do miesz-
kających na terenie Łotwy, Białorusi i 
Litwy Polaków.

W tym roku do akcji oficjalnie włą-
cza się gmina Sobienie-Jeziory. Wójt Ka-
mil Choim uczestniczył w konferencji 
inaugurującej XVIII edycję „Paczki na 
Kresy”. W mediach społecznościowych 
wójt przybliżył ideę akcji. Wspomniał, 

że zbiórka ma na celu przygotowanie 
paczek z okazji zbliżającej się Wiel-
kanocy, a dary pakują wolontariusze, 
głównie młodzież w wieku szkolnym.

– Przed nami zbiórka darów, która 
odbędzie się w dniach 17-26 marca, pa-
kowanie - 29 marca i wyjazd z darami 
na Łotwę, w dniach 3-6 kwietnia – napi-
sał wójt w mediach społecznościowych.

Wszystkie gminne szkoły będą 
zaangażowane w akcję. W planach 

jest także przygotowanie spotkań dla 
młodzieży, podczas których dowiedzą 
się oni więcej nie tylko o idei zbiórki, 
lecz także o Polakach mieszkających 
na Kresach.

Szczegóły zbiórki zostaną podane 
niedługo.

RMK

\\\ KARCZEW 

Wielu kierowców korzysta  
z tej drogi, aby dotrzeć  
do trasy 801. Kiedy zakończy 
się budowa mostu?

B udowa nowego mostu na Kanale 
Bielińskiego, który dalej przecho-

dzi w rzeczkę Jagodzianka, w Janowie 

w gminie Karczew, rozpoczęła się na 
początku grudnia. Obecnie prace są już 
na zaawansowanym etapie. Stara kon-
strukcja została rozebrana i zastąpiona 
trwalszym, bezpieczniejszym przepu-
stem z blachy falistej. – Wykonawca za-

montował już przepust oraz ukończył 
frontową ścianę od strony rzeki. Obec-
nie trwa budowa ściany po drugiej stro-
nie – informuje otwockie starostwo. 
Kolejny etap obejmują zagęszczenie 
gruntu wokół przepustu, wykonanie 
izolacji i drenażu oraz umocnienie dna 
skarpy. – Jeśli wszystko pójdzie zgodnie 
z planem, most będzie gotowy pod ko-
niec kwietnia – podkreślają urzędnicy. 

Prace na zlecenie powiatu prowadzi 
firma Freyssinet Polska. Inwestycja 
kosztowała blisko 1,6 mln zł.

Tekst i zdjęcie
Agnieszka Jaskulska

Paczka na Kresy 
– mieszkańcy 
na rzecz rodaków

Nowy most w Janowie
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Inwestycja w Janowie, która kosztowała blisko 1,6 mln zł, weszła właśnie  
w końcową fazę realizacji



5NR 106 (4) 19 MARCA 2025AKTUALNOŚCI

\\\ OTWOCK 

Przebudowę trasy  
wylotowej z Otwocka  
w kierunku Józefowa  
i Warszawy rozpoczęła się  
w połowie grudnia  
ubiegłego roku. Jak długo 
potrwają utrudnienia?

P race dotyczą fragmentu ul. Kołłą-
taja od skrzyżowania ze światłami 

i ul. Majowej do mostu na Świdrze. Na 
czas budowy drogowcy wyznaczyli ob-

jazd i obowiązuje czasowa organizacja 
ruchu – przejezdny jest jeden pas, ale 
kierowcy muszą liczyć się z utrudnie-
niami. 

\\\   Koszt prac,  
to aż 4,6 mln zł

Za 4,6 mln zł powstają chodniki, 
zatoki autobusowe, wjazdy na pose-
sje i nowa nawierzchnia. Zbudowano 
już oddzielne wjazdy z ul. Kołłątaja w 
ul. Jasną – teraz ulica jest rozdzielona 
małym chodnikiem, gdzie docelowo 
powstanie oznakowane przejście dla 
pieszych. Jak podkreśla Zarząd Dróg 
Powiatowych, światła na skrzyżowaniu 

z ul. Mickiewicza nie będą wymieniane. 
Natomiast przebudowa skrzyżowania 
ul. Kołłątaja i ul. Majowej z nową sygna-
lizacją świetlną i kamerami, będzie rea-
lizowana na ostatnim etapie inwestycji. 
Starostwo Powiatowe w Otwocku, któ-
re jest inwestorem zadania, zapewnia, 
że prace zakończą się do końca marca.

Tekst i zdjęcia 
Agnieszka Jaskulska

Modernizacja ulicy Kołłątaja

\\\ OTWOCK 

Jaka przyszłość czeka wieżę 
ciśnień, która znajduje się  
na terenie przy ul. Orlej i PKP 
Otwock? Budynek od dekad 
marnieje.

Z abytkowa wieża ciśnień przy ul. 
Orlej, na wysokości dworca kole-

jowego i przystanków autobusowych 
przy bazarku w centrum Otwocka, od 
dekad popada w ruinę. Trzykondyg-
nacyjna wieża wyróżnia się charakte-
rystyczną architekturą. Zbudowana z 
cegły w latach dwudziestych XX wie-
ku, nosi wyraźne cechy architektury 
przemysłowej tamtego okresu (obiekt 
zastąpił wcześniejszą wieżę z 1877 ro-
ku, która została zniszczona podczas I 
wojny światowej, a potem podczas roz-
budowy stacji kolejowej została zbu-
rzona). Wieża ma smukłą, cylindryczną 
konstrukcję, która zwęża się ku górze, 

zakończoną ostrosłupowym dachem. 
Posiada okna rozmieszczone na róż-
nych wysokościach. Obiekt wznosi się 
na ponad 20 metrów i stał się integral-
ną częścią krajobrazu Otwocka.

Wieża ciśnień należy do kolei, jed-
nak w ostatnich latach ani PKP S.A., ani 
władze miasta nie były zainteresowane 
jego rewitalizacją ze względu na wyso-
kie koszty. Zrujnowana wieża wymaga 
nie tylko generalnego remontu, ale tak-
że wymiany dachu.

\\\   Knajpa i parking
Kiedyś przez kilka lat na parterze 

wieży działał bar z ogródkiem, ale po-
garszający się stan techniczny budyn-
ku zaczął zagrażać bezpieczeństwu, 
co skłoniło właściciela do zamknięcia 
lokalu.  Ponad dwa lata temu miasto 
uporządkowało teren przy wieży ciś-
nień i stworzyło tam parking. Nato-
miast zabytkowy budynek, który jest 
wpisany do rejestru zabytków jako 

obiekt nieużytkowy, popada w ruinę. 
Jest jednak szansa, aby to się zmieniło. 

\\\   Ratusz ma plany  
na modernizację

W związku z planowaną moderni-
zacją bazarku, gdzie otwocki urząd pla-
nuje budowę galerii handlowej w stylu 
świdermajer, oraz zagospodarowaniem 
terenów przy linii kolejowej i peronach, 
gdzie przewidziano budowę zajezdni 
autobusowej, dużego parkingu, postoju 
taksówek i głównych przystanków au-
tobusowych, władze Otwocka uznały, 
że wieża ciśnień może stać się cenną 
atrakcją i wizytówką miasta.

\\\   Co może  
powstać w wieży?

Niedawno prezydent miasta, Ja-
rosław Margielski, wystąpił do spółki 
kolejowej o przekazanie miastu zabyt-
kowej wieży ciśnień. Stuletni obiekt po 
odrestaurowaniu mógłby służyć jako 
punkt widokowy, miejsce wystaw oraz 
działań edukacyjnych i twórczych od-
noszących się do początków Otwocka. 
– Przejęcie wieży ciśnień przez z miasto 
umożliwi jej rewitalizację, z możliwoś-
cią przekształcenia jej w przestrzeń 
wystawienniczą, stworzenia tarasu wi-
dokowego, a nawet kawiarenki. Dzięki 
temu budynek stałby się ozdobą cen-

trum miasta, jednocześnie podkreślając 
unikalność i historię naszego miasta 
– podkreśla prezydent Otwocka. Taki 
krok przyczyni się również do dalszej 
rewitalizacji terenu wokół dworca 
kolejowego i poprawy architektury w 
centrum.

\\\   Czy kolej zgodzi się  
oddać nieruchomość?

– Otwoccy radni upoważnili prezy-
denta miasta do wystąpienia z pismem 
do PKP SA z prośbą o nieodpłatne lub 
symboliczne przekazanie wieży ciśnień, 
z przeznaczeniem na cele edukacyjno-
-muzealne, które będą prezentować 
m.in. rozwój kolejnictwa oraz specyfikę 
Otwocka, związaną z pojawieniem się 
linii kolejowej, mającej istotny wpływ 
na rozwój miasta – wyjaśnia Urząd 
Miasta Otwock. I tłumaczy powody, 
dla których miasto akurat teraz skupiło 
uwagę na wieży ciśnień. – Jest to częś-

ciowa odpowiedź na wniosek radnych 
Andrzeja Gurdziela, Arkadiusza Krzy-
żanowskiego i Andrzeja Kobusa, którzy 
wspólnie z lokalnym historykiem Pa-
włem Ajdackim zaproponowali zakup 
zabytkowego wagonu kolejowego. Wa-
gon miał stanąć na bocznicy niedaleko 
dworca kolejowego jako przestrzeń 
muzealno-edukacyjna, nawiązując do 
historycznych korzeni związanych z 
uruchomieniem linii kolejowej. Projekt 
okazał się jednak zbyt kosztowny, przez 
co otwoccy radni nie zgodzili się na je-
go realizację. Zamiast tego uznali, że 
należy wykorzystać potencjał niszcze-
jącej wieży ciśnień – tłumaczy otwocki 
urząd miasta. Teraz wszystko zależy 
od kolei, która zdecyduje, czy przekaże 
obiekt za symboliczną złotówkę, czy 
pozwoli mu się rozpadać.

Tekst i zdjęcia 
Agnieszka Jaskulska

Co czeka 100-letnią wieżę ciśnień?

Wieża ciśnień znajduje się przy przystankach autobusowych przy ul. Orlej  
w Otwocku

Obiekt był prawdopodobnie wykorzystywana do końca lat 60. XX wieku  
do nawadniania parowozów

Budynek powstał  
w czasach, kiedy miasto 
rozwijało się wzdłuż linii 

Kolei Nadwiślańskiej

Modernizacja drogi w kierunku Warszawy rozpoczęła się trzy miesiące temu

Zbudowano już  
oddzielne  

wjazdy z ul. Kołłątaja  
w ul. Jasną



6 NR 106 (4) 19 MARCA 2025

 DAM PRACĘ 

 Do przyuczenia zawodu pomocników, 
lub elektromonterów z uprawnieniami. 
Do pracy przy wykopach kablowych i bu-
dowie przyłączy elektroenergetycznych. 
Praca na terenie pow. piaseczyński, bez 
delegacji. Wymagania: prawo jazdy kat B. 
Mile widziane, lecz niekonieczne: upraw-
nienia SEP PPN tel. 660-939-117

Pracowników do serwisu  
urządzeń wentylacyjnych, 

 również bez doświadczenia,  
konieczne prawo jazdy kat. B  

tel. 601 923 395 

 Zatrudnię kierowcę kat. B i C,  
tel. 22 726 86 36         

KUPIĘ 

 Antyki, Szkło Kolorowe, Obrazy,  
Porcelanę, Militaria, Biżuterię PRL-u,  
Figurki, Rzeźby, Ozdoby Choinkowe,  
Monety, Medale, Kolekcje, Pikasiaki, 
Grzegorz, 697 033 983

 Antyczne meble, obrazy, srebra,  
platery, odznaczenia, szable, książki,  
pocztówki, tel. 504 017 418            

SPRZEDAM

 Przyczepka rowerowa podwójna 
3w1/2dzieci/2pieski, podwójny wózek, 
fabrycznie nowy nieużywany,  
sprzedam albo zamienię na 1 osobowy  
o 3 funkcjach, 22 2511553     

USŁUGI  

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW,  
MALOWANIE ELEWACJI,  

PONAD 25 LAT DOŚWIADCZENIA  
TEL. 501 62 45 62

 WYCINKA DRZEW Z PODNOŚNIKA  
KOSZOWEGO 15M, RĘBAK, USŁUGI  
MINIKOPARKAMI 2 I 3 TONY, KOPARKO-
-ŁADOWARKA, PORZĄDKOWANIE  
TERENÓW ZIELONYCH, WYBURZENIA,  
NIWELACJA TERENU TEL. 537 537 450

 Pozwolenia na użytkowanie dla starych 
domów. Legalizacje samowoli  
budowlanych sprzed lat, KIEROWNIK  
BUDOWY, tel. 695 451 655

 Ścinka drzew, sprzątanie gałęzi  
z rębakiem, ogrody- pełen zakres.  
Czyszczenie działek kompleksowo.  
Tel. 694 910 163

 Kuchnie, szafy, garderoby, meble  
na wymiar, cięcie na CNC drewno, MDF, 
plexi, tel. 501020572 

 Malowanie i czyszczenie elewacji,  
naprawa tarasów, balkonów i balustrad 
tel. 603 896 888

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE,  
REMONTY od A do Z.  

TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63 

 PRANIE - CZYSZCZENIE dywanów,  
tapicerki meblowej i samochodowej,  
mycie okien 508 65 20 30 

 Hydroizolacje bitumiczne, dachy, tarasy 
tel. 791 549 007

 Remonty budowlane, hydraulika  
od A do Z tel. 667 604 345

 Docieplanie budynków, szybko, tanio, 
solidnie tel. 502 053 214 

 Anteny wideo domofony montaż  
naprawa 603375875 

 Docieplanie poddaszy pianą, wylewki 
tel. 607 378 288

 TYNKI GIPSOWE I TRADYCYJNE 
604415352 

 Ogrodzenia, panele ogrodzeniowe, 
siatka + montaż producent  
tel. 503 572 046

 Hydraulik, złota rączka, tel. 733159220

 Anteny, Internet, Konfiguracja sprzętu. 
Zadzwoń 501700315

KOMINIARZ, TEL. 781 495 997 

 Mycie, malowanie elewacji  
tel. 505 591 721 

 Dachy, podbitka, sprzedaż,  
tel. 692 194 998

 Kominiarz tel. 500 214 632 

 Cyklinowanie, Parkiety 502514388

 Wywozimy graty z chaty  
tel. 505 591 721 

 Wywóz gałęzi 519874891 

 Spawanie, tel. 608 030 808 

DOBRY HYDRAULIK z Piaseczna  
- wyróżniają nas ROZSĄDNE CENY. 

 Wykonujemy nowe i modernizujemy 
istniejące instalacje. Tel. 608 030 808 

 Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581

 Malowanie, hydraulika, remonty,  
tel. 501 050 907

 Wycinka drzew tel. 505 591 721 

 Dachy, naprawy, papa  
termozgrzewalna, tel. 502 473 605

 Renowacja mebli, tel. 510 266 143

 Budowa domów, rozbudowy,  
tel. 730 358 998

 Przeprowadzki tel. 505 591 721 

 Ocieplenia, elewacje, tel. 730 358 998

 Pokrycia dachowe, tel. 730 358 998

 Glazura, remonty, tel. 609 926 758    

AUTO-MOTO KUPIĘ

 SKUP AUT NA KASACJĘ 508206738

√Skup aut 2010-2023r. 505 530 300  

AUTO-MOTO SPRZEDAM

 Citroen Berlingo 1,6 benzyna, 2005 r. 
tel. 668 389 879

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM

 Działka leśna 3000 m2, Prażmów,  
tel. 602 770 361, 791 394 791

 Działki budowlane 800 m2, 1200 m2  
k. Prażmowa, tel. 602 770 361,  
791 394 791

NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM

 Wynajmę nieruchomość w centrum 
Prażmowa: plac utwardzony 3500 m kw, 
hala magazynowa 400 m kw, biuro 
+ pom socjalne, waga najazdowa 30 ton, 
tel 605 166 602 

 Lokal biurowy 31m2, Piaseczno,  
Jana Pawła II 43a, 505828214 

 Lokal 32 m2 ul. Młynarska 17  
w Piasecznie do wynajęcia. 504212677  

NAUKA 

 Matematyka, 664 438 144

FINANSE 

 Kredyt tel. 513-654-277

ZDROWIE 

 PROTEZY ZĘBOWE.  
Naprawa. Piaseczno i okolice. 
Tel.: 502 031 221

RÓŻNE 

 Oddam ziemię na podniesienie terenu 
z możliwością transportu. Piaseczno  
i okolice. tel. 602-236-691 

 Skup złomu, ul. Puławska 34 (teren  
Kubara Lamina), 515273148, 506264111  

OGŁOSZENIA

 
INFORMACJA

Zgodnie z art. 35 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o gospodarce nieruchomościami (t.j. Dz. U. 
z 2024 r., poz. 1465 z późn. zm.) WÓJT GMINY WIĄZOWNA informuje, że zarządzeniem nr 40.189.2025 
z dnia 26 lutego 2025 roku, zostały podane do publicznej wiadomości wykazy nieruchomości 
przeznaczonych do zbycia. Wykazy zostały wywieszone na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy 
Wiązowna na okres 21 dni. Treść w/w wykazów zamieszczona została w BIP – bip.wiazowna.pl.

Wójt Gminy Kołbiel 
informuje, że w siedzibie Urzędu Gminy w Kołbieli przy ul. Szkolnej 1 na tablicy ogłoszeń od dnia 
12.03.2025 r. został wywieszony wykaz nieruchomości przeznaczonej do oddania w użyczenie na czas 
określony (działka nr 734, obr. Podgórzno, gm. Kołbiel)

\\\  OGŁOSZENIA DROBNE
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\\\ OTWOCK/POWIAT 

Magdalena Medecka  
z Otwocka, choć odważna  
i pełna pasji do swojej pracy, 
często musi zmagać się  
z uprzedzeniami, które  
trudno jest przełamać.

C hoć z każdym rokiem coraz więcej 
kobiet zdobywa sukcesy w różnych 

branżach, to wciąż istnieją zawody, 
które w dużej mierze zdominowane są 
przez mężczyzn. Jednym z takich przy-
kładów jest zawód kierowcy autobusu, 
gdzie kobiety stają w obliczu nie tylko 
trudności technicznych, ale także spo-

łecznych i kulturowych barier. Kobieta 
kierowca, choć odważna i pełna pasji 
do swojej pracy, często musi zmagać 
się z uprzedzeniami, które trudno jest 
przełamać, a każda jej sukcesywnie wy-
konywana praca staje się krokiem ku 
równouprawnieniu w miejscach pracy, 
które tradycyjnie uchodzą za męskie.

\\\   Pionierka  
w męskim zawodzie

Magdalena Medecka, mieszkanka 
Otwocka i matka trójki dzieci, to jedy-
na kobieta, która prowadzi autobus na 
lokalnych liniach. Jak łączy wyzwania 
pracy w męskiej branży z codziennymi 
obowiązkami matki? – Nie jest łatwo, 
ale daję radę, bo dużym wsparciem jest 
mój mąż Tomasz, który też jest zawo-
dowym kierowcą autobusu. W sumie 
to oboje obsługujemy linię K51, która 
kursuje z Otwocka Małego przez Kar-
czew i Otwock do Falenicy – mówi nam 
Magdalena Medecka. I dodaje, że wiele 
osób pamięta ją z Minibusa, gdzie przez 
wiele lat woziła pasażerów, aż do mo-
mentu, kiedy przewoźnik, po 30 latach 
działalności, zlikwidował firmę.

\\\   Nieoczekiwany zwrot 
Pani Magdalena przyznaje, że nigdy 

nie myślała, że zostanie zawodowym 
kierowcą, ponieważ przez większość 
życia pracowała w księgowości. Jednak 
pewnego dnia straciła pracę, a urzędni-
cy państwowi uznali, że już nie nadaje 
się do biura, bo ma swoje lata, a w biu-
rze powinny pracować młode i atrak-
cyjne kobiety. – Wtedy pomyślałam, że 
zmienię branżę i zrobię prawo jazdy na 

autobusy. To był skok na głęboką wodę, 
ale i tu jako kobieta miałam pod górkę. 
Mój egzaminator, który miał już swoje 
lata, był chyba uprzedzony do kobiet i 
stwierdził, że „baba nie może kierować 
autobusem” więc robił wszystko, abym 
nie zdała. Ostatecznie zapisałam się na 
egzamin w Warszawie i tam zdałam 
– mówi pani Magdalena. I dodaje, że 
wtedy Robert i Zuzia byli mali (obecnie 
Robert ma 18 lat a Zuzia 15 lat). 

\\\   Pierwsze kroki  
w „męskim” zawodzie

Pani Magdalena zaczęła szukać 
pracy w stolicy, ale szybko przekonała 
się, że i tam nie będzie łatwo. Wszędzie 
preferowano zawodowych kierowców, 
a nie kobietę z dziećmi. Mimo trudności 
nie poddała się i ostatecznie podjęła 
pracę jako kierowca u otwockiego pry-
watnego przewoźnika Arka, a potem 
w Minibusie. – Na początku mój nowy 
szef obserwował, jak jeżdżę, a dwa dni 
później siedziałam za kierownicą duże-
go przegubowego autobusu! – wspomi-
na z uśmiechem pani Magdalena, która 
szybko udowodniła, że nie ma rzeczy 
niemożliwych. Na początku koledzy z 
firmy podchodzili do niej z rezerwą, 
ale szybko przekonali się, że nie mają 
podstaw, by wątpić w jej umiejętności. 
Pani Magdalena nie tylko doskonale 

radziła sobie za kierownicą, ale także z 
łatwością stawiała czoła wyzwaniom, 
z jakimi musiał się mierzyć każdy kie-
rowca. – Bardzo lubiłam jeździć tymi 
dużymi autobusami, bo one dosłownie 
sunęły po drodze. Im większy pojazd, 
tym lepszy – podkreśla żartobliwie. 
I dodaje, że kierowca nie tylko wozi 
pasażerów, ale musi znać się na tech-
nicznych kwestiach pojazdu, umieć 
reagować w sytuacjach awaryjnych 
i dbać o bezpieczeństwo swoje oraz  
pasażerów.

\\\   Rodzina na trasie  
– wsparcie i elastyczność  
w pracy

Obecnie pani Magdalena wraz z 
mężem obsługują lokalną, powiatową 
linię K51 i są jedynym małżeństwem 
zatrudnionym jako zawodowi kierow-

cy u tego przewoźnika. – Nasz szef za-
pewnił nam doskonałe warunki pracy, 
dzięki którym możemy pracować na 
zmiany. A jeśli pojawi się jakaś niespo-
dziewana sytuacja np. wizyta u lekarza, 
czy wywiadówka, to bez problemu mo-
żemy się zamienić. Dzięki temu nasze 
dzieci zawsze mają zapewnioną opiekę. 
A gdy się nudzą, chętnie dołączają do 
nas w trasę, szczególnie 6-letnia Ma-
rysia, którą zna niemal każdy pasażer 
– mówi żartobliwie pani Magdalena. 

Agnieszka Jaskulska

Kobieta za kierownicą

Egzaminator  
stwierdził, że „baba 
nie może kierować 

autobusem”

Pani Magdalena obsługuje jedną z lokalnych linii autobusowych

Magdalena Medecka
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\\\ KARCZEW 

Karczewski Klub Seniora 
obchodził na początku marca 
wyjątkowy jubileusz 15-lecia 
działalności.

W e wtorek 4 marca seniorzy z 
Karczewa mieli powody do 

świętowania. Tego dnia zorganizowa-
no obchody 15-lecia działalności Klubu 
Seniora.

– To piękny jubileusz, który poka-
zuje, jak ważną rolę odgrywa ta organi-

zacja w życiu naszej społeczności. Przez 
ostatnie 15 lat Klub Seniora w Karcze-
wie nieustannie udowadnia, że wiek to 
tylko liczba, a prawdziwa młodość kryje 
się w sercu i umyśle! To niesamowite, 
jak przez te wszystkie lata tworzycie 

wspaniałą społeczność pełną energii 
i pasji! Wasze zgranie i entuzjazm są 
naprawdę godne podziwu! Zawsze z 
uśmiechem na twarzy, gotowi do dzia-
łania i wspólnej zabawy. Jesteście praw-
dziwym przykładem tego, jak aktywnie 
i radośnie można spędzać czas w każ-
dym wieku! – powiedział Przewod-
niczący Rady Miejskiej w Karczewie, 
Piotr Kwiatkowski, który uczestniczył 
w obchodach.

Przewodniczący podkreślił także, 
jak wielką wagę ma księga pamiątko-
wa prowadzona przez seniorów. W 

niej znajdują się zdjęcia i opisy spot-
kań, które pokazują nie tylko rozwój 
Klubu, lecz także wszystkie wspólnie 
spędzone chwile.

RMK

15 lat Klubu Seniora

FO
T. 

FA
CE

BO
OK

 P
IO

TR
A 

KW
IA

TK
OW

SK
IE

GO

Obecnie pani Magdalena 
wraz z mężem obsługują 

lokalną, powiatową 
linię K51 i są jedynym 

małżeństwem 
zatrudnionym jako 

zawodowi kierowcy u tego 
przewoźnika
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\\\ POWIAT 

Piłkarskie sukcesy w powiecie 
otwockim. Sprawdzamy,  
co w miniony weekend działo 
się na lokalnych boiskach.

W ygrywa Mazur, wygrywa Advit. 
Obie drużyny walczą o awans 

odpowiednio do IV i do V Ligi. Pierwsi 
zajmują fotel lidera, drudzy zamykają 
podium. W ostatnich dniach kibice obu 
ekip mogli świętować 3 punkty.

\\\   Ciężka,  
ale zwycięska przeprawa

W sobotę 15 marca w Pionkach 
miejscowy Proch próbował zatrzymać 
rozpędzonego lidera V Ligi z Karczewa. 
Po ciężkim spotkaniu podopieczni tre-
nera Marcina Broniszewskiego sięgnęli 
po cenne 3 punkty.

Gospodarze kilka razy starali się 
zagrozić bramce gości, ale Mateusz 
Łysik radził sobie tego dnia z każdym 
strzałem. Mazur także miał swoje sy-
tuacje i jedną z nich wykorzystał – w 
33. minucie spotkania piłka trafiła pod 
nogi Kamila Waśniowskiego, który 
celnym strzałem zapewnił swojemu 
zespołowi prowadzenie. W końcówce 
Proch musiał grać w osłabieniu, ponie-
waż czerwony kartonik obejrzał Rafał 
Gil. Lider utrzymał korzystny rezultat i 

mimo gorszej niż zwykle skuteczności 
mógł świętować wygraną.

– Mecz walki. To było inne spotka-
nie niż to, które miało miejsce na jesie-
ni, bo tam dosyć łatwo zdobyliśmy 3 
bramki, tutaj niestety mieliśmy bardzo 
duże trudności. One nie wynikały z 
tego, że my mniej chcieliśmy, tylko z 
bardzo mocno postawionych warun-
ków przez Proch. Liczę na to, że Proch 
będzie w każdym spotkaniu tak zdeter-
minowany, tak ambitny jak dzisiaj – po-
wiedział w rozmowie z nieoficjalnym 
serwisem Prochu Pionki trener Marcin 
Broniszewski.

Mazur Karczew notuje serię 6 
wygranych meczów z rzędu. Karczew-
ski zespół nie przegrał w lidze od 19 
października, kiedy to na własnym 
stadionie przytrafiła mu się porażka 
z Ożarowianką Ożarów Mazowiecki. 
13 zwycięstw, 2 remisy i 2 porażki – 
dzięki takiemu bilansowi Karczew jest 

liderem V Ligi i ma obecnie 2 punkty 
przewagi nad drugą Ożarowianką. Na 
trzeciej pozycji znajduje się Energia 
Kozienice (5 oczek mniej od Mazura).

W sobotę 22 marca o godzinie 
15:00 na stadionie w Karczewie kolejne 
piłkarskie emocje – walczący o awans 
gospodarze podejmą siódmy w stawce 
LKS Promna. Mazur ma rachunki do 
wyrównania – jesienią w Wólce Ko-
zodawskiej rywale sensacyjnie rozbili 
spadkowicza z IV Ligi aż 6:0. Pora na 
rewanż!

\\\   Autostrada do V Ligi?
Przenosimy się o jeden szczebel 

rozgrywkowy niżej. W lidze okręgowej 
rozpędzony Advit Wiązowna odniósł 
kolejne zwycięstwo i w dobrym nastro-
ju spogląda na czub tabeli.

15 marca na własnym stadionie 
piłkarze z Wiązowny zmierzyli się 
z Championem Warszawa. Choć w 

pierwszych 45 minutach mecz układał 
się dosyć spokojnie i kibice nie zobaczy-
li goli, po przerwie Advit zaprezentował 
im prawdziwą kanonadę. Krótko po 
wznowieniu gry wynik spotkania ot-
worzył Filip Prochowski. Pomiędzy 58. 
a 70. minutą dublet ustrzelił Piotr Bąk. 
Dzieła zniszczenia dopełnił w końców-
ce Igor Gwiazdowski, nowy zawodnik 
Wiązowny, który wrócił do klubu po 
niemal 3 latach przerwy.

– Cieszy kolejne zwycięstwo i ko-
lejne punkty dopisane w tabeli. Przede 
wszystkim wielkie brawa dla wszyst-
kich zawodników za realizację planu 
na ten mecz. Z boku mecz mógł wyglą-
dać specyficznie, natomiast wszystko 
było dobrze zaplanowane. Skupiamy 
się już na kolejnym przeciwniku i pra-
cujemy dalej nad poprawą w pewnych 

elementach gry. Zapraszamy za tydzień 
na kolejne piłkarskie emocje – powie-
dział po spotkaniu trener Advitu Łu-
kasz Budryk, który tego samego dnia 
świętował swoje 39. urodziny.

Bilans wiązowskiego klubu w run-
dzie rewanżowej to 6 punktów na 6 
możliwych do zdobycia, 10 strzelonych 
goli i 0 straconych! Obecnie strata do 
wicelidera wynosi tylko 3 oczka.

W najbliższą sobotę o godzinie 
11:00 w Warszawie 3. zespół w stawce 
powalczy o kolejny komplet punktów. 
Rywal z dolnej części tabeli, ale poje-
dynek wcale nie musi być łatwy – w 
minionej serii gier Okęcie pokonało na 
wyjeździe 2:1 Koronę Góra Kalwaria. 
Zapowiada się bardzo ciekawe wido-
wisko.

Rafał Lipski

Sportowe podsumowanie weekendu

Radość lidera po meczu w Pionkach

Advit Wiązowna znakomicie wszedł w rundę wiosenną
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